

Code: 150-8



Golden  
World  
Trading  
Group

[www.GoldenWTG.org](http://www.GoldenWTG.org)

## 球笼式万向等速联轴器

球笼式等速万向联轴器可分为固定式 (BJ..B、BJ..C、BJ..D、BJ..M、RF、BJ..CM 型) 和滑移式 (DOJ..C、DOJ..F、HTJ..C、HTJ..JD、HTJ..Z、BC..F、BC..P、DOX..F、DOS..F、QL 型), 工作角度可以在  $0^{\circ}$  ~  $75^{\circ}$  之间。球笼式万向联轴器具有完全等速性, 传动效率高, 结构紧凑, 占用空间小, 而且具有吸收震动和冲击的能力, 动平衡精度高等特点, 特殊情况下还可以加过载保护装置。我公司生产的球笼联轴器的最大扭矩值可达 1010000N.m。



## Ball-cage Constant Velocity Joint

Ball-cage Constant Velocity Joint (CV joint) for industrial applications including fixed type (BJ..B、BJ..C、BJ..D、BJ..M、RF、BJ..CM) and sliding type (DOJ..C、DOJ..F、HTJ..C、HTJ..JD、HTJ..Z、BC..F、BC..P、DOX..F、DOS..F、QL), work angles are between  $0^{\circ}$  and  $75^{\circ}$ . The cv joints rotational speed can be transmitted at constant velocity, high transmission efficiency, compact structure, small footprint, and have the ability to absorb vibration and shock, high precision dynamic balance. In special situation, it can be added to the overload protection. And the cv joint have greater torque capacity, the max. torque up to 1010000N.m.



# 轴承

我公司主要生产 SL01、SL02、SL04、SL05、SL06、SL18、RSL18、SL19、NA49、NA69、NA22、C、C.V、NNTR、NUKR、NUTR、PWTR、NKI、NKIS、NATR、NATV、ZARN、STO、C-B224 等系列轴承和背衬轴承、弹性轴承、耐高温轴承。

我公司轴承主要服务于各类钢厂、石油机械厂、煤机厂和减速机厂，广受客户好评，完全替代进口。



# Bearings

We are mainly produce various models of bearings like SL01、SL02、SL04、SL05、SL06、SL18、RSL18、SL19、NA49、NA69、NA22、C、C.V、NNTR、NUKR、NUTR、PWTR、NKI、NKIS、NATR、NATV、ZARN、STO、C-B224、backing bearing, elastic bearing and high temperature bearings.

All types steel company, petroleum machinery plants, coal yard and Reducer Factory are our mainly customer, our products were widely praised by customers, replace imports products completely.



—— 具体尺寸和参数可见我公司产品样本 | Detailed dimensions and parameters, please checking our catalog.

## 设备

我公司生产的冶金精整设备主要服务于国内各大中小钢铁企业和有色金属加工企业，并已出口北美、东亚、南亚、东南亚、中东等地区。

## Equipments

Our finishing production of metallurgical equipment, mainly serving the steel companies and non-ferrous metal processing enterprises, and have been exported to North America, East Asia, South Asia, Southeast Asia, the Middle East etc.



—— 具体尺寸和参数可见我公司产品样本 | Detailed dimensions and parameters, please checking our catalog.

## 电机

目前，我们主要生产 Y、Y2 三相异步电机，YTS 系列变频调速电机，YEJ 系列电磁制动电机，Yd 系列变极多速电机，YCY、YCH 系列抽油机专用高转差率电机，YCVF 系列纯电动和混合动力专用牵引电机。电机功率 0.55KW~350KW。



## Motor

At present, we mainly produce Y, Y2 three-phase asynchronous motor, YTS series frequency conversion motor, YEJ series electromagnetic brake motors, Yd series multi-speed motor, YCY, YCH series high slip motor for oil pump, YCVF series electric and hybrid-specific traction motor. Motor power 0.55KW-350KW.

